



مرحبا بك في سويسرا

| | |
|--|---|
| <p>Welcome to Switzerland. With the following information we want to ensure that you are able to have an enjoyable and pleasant stay with us.</p> | <p>مرحبا بك في سويسرا من خلال المعلومات التالية، نريد ان نصمن بأنك قادر على الحصول على إقامة ممتعة وممتعة معنا</p> |
| <p>Key card</p> <ul style="list-style-type: none"> To open the entrance door and your room Plug in for electricity and light Deposit in case of loss Fr. 20.00 | <p>بطاقة المفتاح</p> <ul style="list-style-type: none"> فتح باب المدخل والغرفة الخاص بك قم بتوصيله بالكهرباء والضوء في حالة فقدانه يتم ايداع 20.00 فرنك |
| <p>Welcome Coffee</p> <ul style="list-style-type: none"> You find the coffee machine in lounge (2nd Floor) or in the corridor (3rd Floor) More coffee capsules are available in the shop for Fr. 1.00 | <p>مرحبا بك في القهوة</p> <ul style="list-style-type: none"> تجد آلة القهوة في الصالة (الطابق الثاني) او في الممر (الطابق الثالث) تتوفر المزيد من كبسولات القهوة في المحل بسعر 1.00 فرنك |
| <p>Housekeeping</p> <ul style="list-style-type: none"> If you do not wish your room to be cleaned, please hang the red sign on the door If you like your towels to be changed, please put them on the floor | <p>خدمة الغرف</p> <ul style="list-style-type: none"> إذا كنت لا ترغب في تنظيف غرفتك، يرجى تعليق اللافتة الحمراء على الباب إذا كنت ترغب في تبديل المناشف، فيرجى وضعها على الارض |
| <p>Internet Network Guest Password Welcome3714</p> | <p>الإنترنت</p> <ul style="list-style-type: none"> اسم شبكة الإنترنت: Guest كلمة السر: Welcome3714 |
| <p>Breakfast</p> <ul style="list-style-type: none"> Breakfast at the Restaurant on the ground floor From 7.30 - 10.30 am Please report to the staff first | <p>الإفطار</p> <ul style="list-style-type: none"> الإفطار في المطعم في الطابق الارضي من الساعة 7:30 حتى الساعة 10:30 يرجى إبلاغ الموظفين انت كنت تريد الإفطار |
| <p>Smoking In all rooms smoking is prohibited</p> | <p>التدخين</p> <ul style="list-style-type: none"> يمنع التدخين في جميع الغرف |

| | |
|--|---|
| <p>Check-out</p> <ul style="list-style-type: none"> • Until 11 am Late-Checkout only with prior agreement • Hand in the key card at the rezeption | <p>تسجيل الخروج والدفع</p> <ul style="list-style-type: none"> • حتى 11 صباحا تسجيل المغادرة فقط بموافقة مسبقة • يرجى تسليم البطاقة الرئيسية عند الإستقبال |
| <p>Reception</p> <p>If the reception is closed, you can contact our restaurant staff. If no one from our team is available, call us at 033 672 60 60 and press key no. 2.</p> | <p>الإستقبال</p> <ul style="list-style-type: none"> • إذا كان مكتب الإستقبال مغلق، يمكنك التواصل مع موظفي المطعم. في حال عدم وجود اي شخص من فريقنا، اتصل بنا على 0336726060 وبعد سماع الرد الإلكتروني، اضغط على رقم 2 |
| <p>Room</p> <p>It is not allowed to throw hair, paper, trash, etc. into the sink. The drains must not be clogged! No water on the floor. In case of violation we have to charge possible repair costs or additional cleaning effort (Sfr.150.-/room). Thank you for your understanding.</p> | <p>الغرفة</p> <ul style="list-style-type: none"> • لا يجوز رمي الشعر او الورق او القمامة وما الى ذلك في الحوض. • يجب ان لا تسد المصاريف الصحية • لا ماء على الارض • في حالة الانتهاك، يتعين علينا تحصيل تكاليف الاصلاح المحتملة او جهود التنظيف الاضافية (150 فرنك سويسري للغرفة) • شكرا لتفهمك |
| <p>Restaurant</p> <p>We have a self-service restaurant. Please take only as much as you really want to eat. Please clear the tables yourself there are tray carts available. Thank you The Management.</p> | <p>المطعم</p> <ul style="list-style-type: none"> • لدينا مطعم بالخدمة الذاتية. • من فضلك خذ فقط ما تريد اكله حقاً. • يرجى ترتيب الطاولة وجمع الاطباق و وضعها • عربة الصينية. • شكرا جزيلاً • الإدارة |